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Burmistrz S?awomir Kowalewski i urz?dnicy m?awskiego ratusza spotkali si? z mieszka?cami
osiedla Obro?ców M?awy, by przedstawi? im szczegó?owe informacje o dzia?aniach
prowadzonych obecnie i planowanych na najbli?sze miesi?ce w tym rejonie miasta.

https://www.mlawa.pl/sites/default/files/field_image/3%20-%20Burmistrz%20m%C3%B3wi%20o%20gospodarce%20%C5%9Bciekowej%20i%20budowie%20nowej%20oczyszczalni.JPG


Podczas wtorkowego (15 maja 2018 r.) zebrania w Szkole Podstawowej nr 4 o gromadzonych przez
ratusz ankietach dotycz?cych zbiorników bezodp?ywowych, obowi?zuj?cych obecnie stawkach op?at za
?mieci (12 z? za zmieszane i 8 z? za segregowane) i zmianie przepisów reguluj?cych zatwierdzanie
stawek op?at za wod? oraz ?cieki (obecnie jest to zadanie Pa?stwowego Gospodarstwa Wodnego Wody
Polskie) mówi?a Naczelnik Wydzia?u ?rodowiska Urz?du Miasta M?awa Urszula Aptowicz. Jak
poinformowa?a, za wod? i ?cieki b?dziemy teraz p?aci? w M?awie nieco mniej – odpowiednio 2,98 z?
(zamiast dotychczasowych 3,00) i 6,08 z? (dotychczas 6,11).

Przebieg prac zwi?zanych z budow? kanalizacji sanitarnej na terenie aglomeracji M?awa zreferowa?
G?ówny Specjalista ds. Technicznych Jednostki Realizuj?cej Projekt Krzysztof Dubojski. O innej bardzo
wa?nej inwestycji – nowej oczyszczalni ?cieków – przypomnia? mieszka?com Burmistrz Miasta M?awa
S?awomir Kowalewski. Jak podkre?li?, dzi?ki realizacji tego przedsi?wzi?cia w formule partnerstwa
publiczno-prywatnego, w bud?ecie miejskim zaoszcz?dzono ok. 50 mln z?.

O innych prowadzonych obecnie i planowanych na najbli?sz? przysz?o?? inwestycjach mówi? Naczelnik
Wydzia?u Inwestycji Krzysztof Jaros. Opowiedzia? m.in. o budowie zbiorników retencyjnych, pracach
zwi?zanych z rozbudow? sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej (w tym budowie nowych przykanalików
i uzupe?nianiu przy??czy) oraz alei ?w. Wojciecha – wa?nym szlaku komunikacyjnym, który pozwoli
odci??y? od ruchu samochodowego centrum miasta (powinna zosta? uko?czona do 31 sierpnia br.). Z
kolei Naczelnik Wydzia?u Gospodarki Komunalnej Piotr Tomaszewski skupi? si? przede wszystkim na
prowadzonym w M?awie programie Nasz Dom, dzi?ki któremu wspólnoty otrzymuj? dofinansowanie na
remonty swoich domów. Pozwoli? on m.in. na odnowienie kilku budynków przy ul. Granicznej i
Mickiewicza.

G?os zabra? tak?e Komendant Stra?y Miejskiej w M?awie Marek Wysocki. Mówi? o kwestiach
dotycz?cych porz?dku i bezpiecze?stwa na terenie osiedla Obro?ców M?awy. Jak zauwa?a?, z tego
terenu w ci?gu ostatniego roku dociera?o do stra?ników stosunkowo niewiele zg?osze? dotycz?cych
obserwowanych przez mieszka?ców wykrocze?. Zach?ca? te?, aby sytuacje problemowe zg?asza?
funkcjonariuszom, dzwoni?c pod numer alarmowy 986.

Gospodarzem wtorkowego zebrania by? Przewodnicz?cy Zarz?du Osiedla Obro?ców M?awy Kamil
Przybyszewski.
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